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STATENGRIFFIE 

Registratienummer: 
985493 

Betreft: vergadering van Commissie Werk 
Datum: donderdag 20 mei 2010 
Tijd: 19.30 uur 
Locatie: Rietkerkzaal, Provinciehuis, Visarenddreef 1 in Lelystad 

Aanwezig zijn: 

De heren R.J. Siepel (voorzitter), N. Benedictus (WD), W.C. Noordegraaf (WD) en R.T. Oost (CDA), 
mevrouw H. Nijhuis-Ovinge (CDA), heren P.T.J. Pels (PvdA), E. Taskin (PvdA) en N. Demirbilek (SP), 
mevrouw N. van Herwaarde (SP), heren J. van Dijk (ChristenUnie), K. Tadema (ChristenUnie), F.N.E.M. van 
Schoot (GroenLinks) en J.N. Simonse (SGP), mevrouw G.A. Dijkstra-Oostindie (PvdD) en de heer W. Boerma 
(commissiegriffier) 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

2. Vaststellen agenda 
De voorzitter meldt dat reeds per e-mail is aangekondigd, dat de presentatie over tariefdifferentiatie OV 
om agendatechnische redenen niet door kan gaan. Deze zal nu op 3 juni as. plaatsvinden. Op 1 juli as. 
staat er 's middags een workshop gepland. Agendapunt 9.b. komt vanavond dan ook te vervallen, waardoor 
er een heel korte agenda overblijft. Omdat de meeste commissieleden op dit moment toch in het 
Provinciehuis zouden zijn, is besloten om de vergadering wel door te laten gaan. Aangezien er geen 
onderwerpen van de portefeuillehouders geagendeerd waren, heeft het college vanavond geen leden 
afgevaardigd. De voorzitter zal in het Presidium nogmaals bespreken hoe er omgegaan moet worden met 
vragen of agendapunten vanuit de commissie, zeker als deze vooraf zijn aangekondigd, in relatie tot de 
aan- en afwezigheid van leden van het college. 
GroenLinks heeft deze week een persbericht uit doen gaan over het reizen met 20% korting in combinatie 
met de op naam gestelde OV-chipkaart. Hierover wilde de partij vanavond mondelinge vragen stellen aan 
de gedeputeerde. De vragen zijn vanmiddag schriftelijk aan de griffie ter beschikking gesteld. De partij 
heeft inmiddels gehoord, dat de gedeputeerde vanavond niet aanwezig is, maar wel op korte termijn de 
vragen wil beantwoorden. De partij had met de griffie afgesproken om dit bij het vaststellen van de 
agenda in te brengen. 
De voorzitter verzoekt de griffie om de vragen van GroenLinks ook aan de andere leden van de commissie 
door te sturen. 
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 

3. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 

4. Verslag van de vergadering van 8 april 2010 
Er zijn geen schriftelijke tekstwijzigingen ontvangen. Tijdens de vergadering zijn er geen op- of 
aanmerkingen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

%=J 5. Verslag van de vergadering van 22 april 2010 
< r f Er zijn geen schriftelijke tekstwijzigingen ontvangen. Tijdens de vergadering zijn er geen op- of 

j aanmerkingen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

a. Lijst van toezeggingen 
De griffie heeft geen mededelingen over de lijst van toezeggingen. 
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Punt 3 (Brugbedieningen): Het CDA v/il vragen stellen over een memo van 6 april j l . Nu er geen 
gedeputeerde aanwezig is, stelt de partij voor om dit punt op de lijst te laten staan. 
De PvdD heeft in de vorige vergadering gevraagd om een nadere uitleg van het stuk. 
De voorzitter geeft aan, dat het onderwerp ook als bespreekstuk geagendeerd kan worden voor de 
volgende vergadering. Het wordt dan wel een nagezonden stuk, omdat de agenda voor 3 juni as. al is 
verstuurd. De commissie stemt hiermee in. 
Punt 5 (Q-koorts): De PvdD meldt, dat wat haar betreft dit punt nog niet van de lijst kan, omdat de Q-
koorts de kop weer op heeft gestoken. 
Punt 6 (Europa en PS): De WD meldt dat de heer Zeeuw afgelopen week tijdens het Randstedelijk 
Europees Forum een beknopte inleiding heeft gegeven over het onderwerp Europa 2020. De partij wil 
bekijken of het nog nodig is om de heer De Graaf om een aanvulling te vragen. Zij komt hier in overleg met 
de griffie nog op terug. 
Punt 11 (LED-verlichting): Beantwoording heeft plaatsgevonden, afvoeren. GroenLinks geeft wel aan het 
antwoord nog te bestuderen en er op een later moment mogelijk nog op terug te komen. 
De voorzitter verzoekt de commissie om bijdragen in het vervolg te beperken tot toezeggingen die volgens 
partijen van de lijst af zouden kunnen. Toezegging 11 wordt afgevoerd. Toezeggingen 1 tot en met 10 
blijven staan, met dien verstande dat de memo van toezegging 3 als bespreekstuk geagendeerd zal worden 
voor de vergadering op 3 juni as. 

b. Lijst van moties 
Er zijn geen op- of aanmerkingen. 

c. Jaarprogramma 2010 
1. C02 en interne bereikbaarheid Almere 
Mevrouw Nijhuis geeft aan, dat dit onderwerp geagendeerd staat voor de vergadering op 3 juni as. 
2. Energie en werkgelegenheid 
De heer Tadema meldt, dat de werkgroep na 9 juni met een voorstel wil komen. 

6. Lijst ingekomen stukken d.d. 20 mei 2010 
Er zijn geen opmerkingen en de stukken worden ter kennisgeving aangenomen. 

7. Lijst ter kennisneming stukken van 20 mei 2010 
Er zijn geen opmerkingen en de stukken worden ter kennisgeving aangenomen. 

8. Door fracties ingebrachte onderwerpen 
Er zijn geen onderwerpen ingebracht. 
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9. Presidium 
a. Bespreken Lange Termijnagenda (LTA) 
De voorzitter vraagt aandacht voor een memo over het Flevolandpanel. Deze is aan de commissie Bestuur 
gestuurd, met een afschrift naar de overige commissies. Erin wordt uitleg gegeven over de start van het 
Flevolandpanel, een instrument dat de Staten bij motie hebben ingesteld en door de Staten gebruikt kan 
worden. In de memo is ook aandacht voor de vraag of de LTA gebruikt kan worden voor onderwerpen die 
zich lenen voor een (maatschappelijke) peiling of die deze commissie aangaan. 
Het CDA vraagt zich af hoe het voorstel voor een nieuw vergadersysteem (jaarplanning) aan de LTA 
gekoppeld zou kunnen worden. Bovendien is één van de uitgangspunten van het nieuwe systeem, dat er 
elke twee weken vergaderd gaat worden. Omdat planningen regelmatig niet gehaald worden, betekent dit 
dat er gaten in die tweewekelijkse planning zullen vallen. 
De voorzitter stelt vast, dat de commissie kennis neemt van de inhoud en geagendeerde onderwerpen van 
de LTA. Uiteraard is deze ook bedoeld voor het plannen van de werkzaamheden van een commissie. Dit 
geldt niet alleen voor het nieuwe vergadersysteem, maar ook voor de huidige vergadersystematiek. In 
hoeverre moet bij het opstellen van de nieuwe planning rekening worden gehouden met planningssystemen 
die op dit moment al in de organisatie bestaan? Het is de voorzitter niet bekend of deze vraag aan de orde 
is gekomen in de voorbereidingscommissie van het nieuwe vergadersysteem. De opmerking van het CDA zal 
in ieder geval wel bij de verdere ambtelijke uitwerking betrokken worden. 
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Door de fractievoorzitters en in het Presidium zal ook nog gesproken gaan worden over welke 
uitgangspunten voor dat vergadersysteem gehanteerd moeten worden, ook voor wat betreft invulling en 
planning. 

10. Rondvraag 
Het is de WD opgevallen, dat de griffie de laatste weken onder hevige druk staat. Het komt geregeld voor, 
dat voor bijeenkomsten meerdere uitnodigingen de deur uitgaan. Dit onderstreept het belang van de 
eerder gemaakte opmerking van de partij over nummering van de stukken in verband met archivering. 
Daarnaast zou de partij een iets betere coördinatie door de griffie zeer waarderen. 
De voorzitter trekt zich als lid van het Presidium de opmerking van de WD ook aan. Goed plannen blijft 
een voortdurende zorg en hij zal de opmerking dan ook meenemen in de volgende Presidiumvergadering. 

11. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun bijdrage en sluit de vergadering om 19.50 uur. 

Vastgesteld in de vergadering van 3 juni 2010, 
de commissiegriffier, de voorzitter. 
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